

Referat bestyrelsesmøde Hillerød Sportsrideklub

tirsdag den 25.marts 2014 kl. 19.30 hos Ulrik Bolm-Spohr

Tilstede: Jacob Mortensen, Jeanette Büron, Ulrik Bolm-Spohr, Christian Stavnsbjerg, Mette Johansen og Line Bergmann

Referat udarbejdet af Mette Johansen.

Dagsorden:

1. Godkendelse af dagsorden – *ja*
2. Konstituering af bestyrelsen – der skal udpeges følgende
 - a. Formand – *Ulrik Bolm-Spohr*
 - b. Næstformand – *Christina Stavnsbjerg*
 - c. Kasserer – *Jeanette Büron*
 - d. Sekretær – *Mette Johansen*
3. Forretningsorden og referater af bestyrelsesmøder fremadrettet *Jeanette har eksempel med på en forretningsorden. Hun vil til næste bestyrelsesmøde se nærmere på hvordan et oplæg til den kunne være udformet. Vi har vedtaget at der skal skrives beslutningsreferat fra bestyrelsesmøde og disse skal fremover lægges på hjemmesiden. (Krav fra revisor)*
4. Orientering fra formanden herunder retssagen – *HIS er dømt til solidarisk med LI. Kannikegård at betale erstatning. Jacob og Ulrich Gaarslev arbejder på en løsning og orientering kommer snarest muligt. Jeanette gør opmærksom på fristerne for betaling*
5. Økonomi – *blev gennemgået af Jeanette. Tilfredsstillende men alt afhænger af betaling af erstatningen.*
6. Orientering fra udvalg (dressur, spring og rideskoleudvalg)
 - *Dressur – næste stævne maj og distrikt for hold senere.*
 - *Spring – Ulrich har flere planer om stævner både pony og hest, gerne DM for pony i 2015*
 - *Rideskoleudvalg – Christina er med i udvalget og de har holdt deres 1. møde og har aftalt at lave påske-strigle-konkurrence. Det aftales at tilmelding sker i Klub modul.*

Ulrich foreslår at vi spørger Plantorama om de er interesserede i at vi kommer med ponyer til træk i påsken hvor de får fuldt hus. Ulrik spørger Plantorama.

7. Orientering fra pensionærdelen v/Ulrich Gaarslev – 15 på venteliste så vi klager ikke.
8. Springning/dressur Team Hotho Vestergaard – brug af haller m.m. *Der kan opstå lidt pladsmangel, særligt onsdag når der er rideskole i hal 2 og nogle varmer op og skridter af af Hotho´s ryttere. Rideskole-underviser skal bruge den plads undervisningen kræver og skal ikke acceptere at andre ryttere rider i undervisningsområdet som "spærres af" med cavalettis. Vi skal hjælpe hinanden til at vi alle kan være der og det er helt tilladt på en pæn måde at bede om at der ikke sadles op på banen og der skridtes én og én!*
9. Tilskud – startgebyr DM for hold/Distriktsmesterskab for hold. Tilskud til klubbøj Team Hotho Vestergaard ryttere - *Det besluttet at startgebyret for hold DM betales af HIS og vi betaler halvdelen for distriktsmesterskab for hold. Det besluttet at rytterne beholder deres doteringer. De får en klubjakke da de ikke tidligere har fået lov at beholde deres doteringer men der er ikke fremadrettet tilskud til klubbøj til Team Hotho ryttere*
10. Ride skolen
 - a. Belægningsgrad – *faldet en smule hen over vinteren hvilket er forventeligt*
 - b. Brugerundersøgelse/tilfredshedsundersøgelse *Det besluttet at gennemføre en undersøgelse. Mette og Christina prøver sammen at udforme spørgsmål. Mere om det senere.*
 - c. Henvendelse fra forældre – *det besluttet at vi ønsker at have fast telefontid hver dag hvor man kan ringe til Mona da det efterspørges af mange. Nærmere info følger.*
11. Kommende stævnedatoer samt evaluering af afholdte stævner 1. kvartal 2014 *spring stævner starter igen i slutningen af september og forventer at holde 4 før jul og 4 efter jul*
12. Nye dækkener – afklaring omkring priser, hvordan skal salget foregå m.m. – *skal foregå via Klubmodul. Afhentning aftales med Ulrich/Sarah. Koster 400 kr for fleece og 600 kr for udedækken 300 g.*
13. Klubbøj – *de røde jakker er der lagt mærke til rundt omkring! Vi skal have sat trøjer m.m. i gang og Ulrik tager fat på det snarest.*
14. Næste møde – *24. april kl. 19.30 hos Ulrich Gaarslev. Mona inviteres med*
15. Evt.